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Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XVI sesji. 

5. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

6. Informacje Wójta Gminy o pracach między sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Uchwały 

a. Nr XVII. .2016 podjęcie uchwały w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących zasób 

nieruchomości Gminy Miłoradz oraz zasad udzielania bonifikaty przy sprzedaży tych lokali. 

b. Nr XVII. .2016 podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia w zarządzanie przystanków komunikacyjnych 

zlokalizowanych w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy Miłoradz. 

c. Nr XVII.  .2016 podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy (zmiana I). 

d. Nr XVII.  .2016 podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Ekologicznej na 2016 rok. 

e. Nr XVII. .2016 podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków. 

f. Nr XVII.  .2016 podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. 

Piotra i Pawła w Mątowach Wielkich na zrefundowanie wydatków poniesionych na prace 

konserwatorskie ołtarza bocznego. 

g. Nr XVII. .2016 podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży w trybie przetargu ustnego ograniczonego działki 

nr 55 położonej w obrębie Bystrze. 

h. Nr XVII. .2016 podjęcie uchwały w sprawie zasad oddawania w dzierżawę lub w najem nieruchomości 

gminnych. 

i. Nr XVII. .2016 podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych oraz sprawozdania 

z wykonania budżetu Gminy Miłoradz za rok 2015. 

j. Nr XVII. .2016 podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2015. 

k. Nr XVII. .2016 podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miłoradz 

na lata 2016 – 2024. 

l. Nr XVII. .2016 podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016 (zmiana IV). 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

10. Wolne wnioski i oświadczenia. 

11. Zakończenie obrad.     

 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel otworzyła XVII Sesję Rady Gminy Miłoradz.  
Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel powitała przybyłych Radnych, Wójta Gminy, 
Sołtysów, pracowników urzędu oraz gości (listy obecności stanowią załącznik Nr 1, 2 i 3 do niniejszego 
protokołu), na podstawie listy obecności radnych stwierdziła prawomocność obrad – na stan 15 radnych 
udział w posiedzeniu bierze 15 radnych. 
Ad. 3 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel zapytała, kto z radnych ma uwagi do 
porządku obrad XVII Sesji. 
Radny Pan Andrzej Kasperkiewicz złożył wniosek, aby z porządku obrad zdjąć projekty uchwał: 

 pkt 8c, projekt uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy (zmiana I), 
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 pkt 8d, projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Ekologicznej na 2016 rok. 
Zdjęcie z porządku obrad ww. uchwał uzasadnił ponownym omówieniem na wspólnym posiedzeniu komisji 
Rady Gminy. W projekcie uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy niewłaściwy jest zapis 
w nazwie Komisji Kultury, Oświaty i Opieki Społecznej. Zapis „…Opieki Społecznej” powinien być zastąpiony 
zapisem np. „…Pomocy Społecznej” lub „…Spraw Społecznych”. Natomiast plan pracy w projekcie uchwały 
w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Ekologicznej na 2016 rok jest zbieżny z planem pracy Komisji 
Rozwoju Gospodarczego. 
Radna Pani Grażyna Sadowska stwierdziła, że praca komisji ma wspomagać pracę rady gminy, a zmiana 
nazwy komisji wymusza zmianę zapisu w statucie gminy.  
Radny Pan Władysław Strąk poprosił aby tę kwestię przedstawić radcy prawnemu. 
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski wyraził opinię, że nazewnictwo 
komisji nie ma wpływu na legalność i zakres prac radnych, którzy są członkami tej komisji. Ponadto 
powołanie Komisji Ekologicznej jest obowiązkiem Rady Gminy gdyż w przyjętym Statucie Gminy ta komisja 
jest wyszczególniona jako komisja stała. Złożył wniosek o niedokonywanie zmian w porządku obrad. 
Radna Pani Grażyna Sadowska stwierdziła, że plan pracy komisji będzie podlegał ewaluacji. Przedstawiony 
plan pracy Komisji Ekologicznej jest początkiem prac radnych wchodzących w skład komisji. Stwierdziła, że 
plan pracy będzie podlegał bieżącej modyfikacji. 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel zapytała, kto z radnych jest za przyjęciem 
wniosku Radnego Pana Andrzeja Kasperkiewicza. 
Wniosek radnego Pana Andrzeja Kasperkiewicza w głosowaniu jawnym został odrzucony 2 głosami za i 
13 głosami przeciw. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
Porządek obrad w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie. 
Ad. 4 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel zapytała, kto z radnych ma uwagi do 
protokołu z XVI Sesji. 
Uwag nie wniesiono. 
Protokół z XVI Sesji Rady Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie. 
Ad. 5 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel poinformowała, że nie ma żadnych 
informacji i komunikatów do przekazania.  
Ad. 6 
Wójt Gminy Pan Arkadiusz Skorek poinformował, pracy między sesjami od 26 kwietnia do 10 czerwca 2016 
r., który stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
Ad. 7 
Radna Pani Grażyna Sadowska poprosiła aby w ramach poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu w 
Miłoradzu zamontować lustro z kierunku Mątów Wielkich. Stwierdziła, że pojazdy jadące z tego kierunku 
mają bardzo ograniczoną widoczność. Tą drogą są dowożone dzieci do szkoły w Miłoradzu. 
Ponadto poprosiła o naprawę przystanku w Kłosowie. 
Radna Pani Sylwia Witek poprosiła aby naprawić uszkodzoną kamerę na terenie rekreacyjnym w Pogorzałej 
Wsi. 
Poinformowała, że należy zainterweniować w sprawie okoszenia poboczy na odcinku Pogorzała Wieś 
Kraśniewo, gdyż na zakrętach ograniczona jest widoczność, co stanowi zagrożenie dla pieszych i 
rowerzystów poruszających się tą drogą. 
Ponadto poprosiła aby zakupić piasek na boisko do piłki siatkowej w Pogorzałej Wsi. 
Ad. 8 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel poprosiła Zastępcę Przewodniczącego Rady 
Gminy Miłoradz Pana Tomasza Żuchowskiego o prowadzenie dalszej części obrad. 
a. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących zasób nieruchomości Gminy Miłoradz 
oraz zasad udzielania bonifikaty przy sprzedaży tych lokali. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
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Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr XVII.110.2016 Rady Gminy Miłoradz z dnia 10 czerwca 2016 roku w sprawie zasad sprzedaży 
lokali mieszkalnych stanowiących zasób nieruchomości Gminy Miłoradz oraz zasad udzielania bonifikaty 
przy sprzedaży tych lokali w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
b. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia w zarządzanie przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych w ciągu dróg 
powiatowych na terenie Gminy Miłoradz. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr XVII.111.2016 Rady Gminy Miłoradz z dnia 10 czerwca 2016 roku w sprawie przyjęcia w 
zarządzanie przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy 
Miłoradz w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
c. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy (zmiana II). 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr XVII.112.2016 Rady Gminy Miłoradz z dnia 10 czerwca 2016 roku w sprawie powołania 
stałych komisji Rady Gminy (zmiana II) w głosowaniu jawnym została przyjęta 14 głosami za i 1 głosem 
przeciw. 
d. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Ekologicznej na 2016 rok. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr XVII.113.2016 Rady Gminy Miłoradz z dnia 10 czerwca 2016 roku w sprawie przyjęcia planu 
pracy Komisji Ekologicznej na 2016 rok w głosowaniu jawnym została przyjęta 14 głosami za i 1 głosem 
przeciw. 
e. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Następnie złożył wniosek o zmianą zapisu w § 4. 1. W następującym brzmieniu: „Dotacja z budżetu gminy 
na wykonanie prac lub robót budowlanych przy jednym i tym samym zabytku może być udzielona w 
wysokości do 80% ogółu nakładów na te prace lub roboty”. 
Wniosek o zmianę zapisu w § 4. 1. w głosowaniu został przyjęty 14 głosami za i 1 głosem przeciw. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr XVII.114.2016 Rady Gminy Miłoradz z dnia 10 czerwca 2016 roku w sprawie określenia zasad 
udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków w głosowaniu jawnym została przyjęta 13 głosami za i 2 głosami 
przeciw. 
f.              Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Piotra i Pawła w Mątowach 
Wielkich na zrefundowanie wydatków poniesionych na prace konserwatorskie ołtarza bocznego. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr XVII.115.2016 Rady Gminy Miłoradz z dnia 10 czerwca 2016 roku w sprawie udzielenia dotacji 
dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Piotra i Pawła w Mątowach Wielkich na zrefundowanie wydatków 
poniesionych na prace konserwatorskie ołtarza bocznego w głosowaniu jawnym została przyjęta 
jednogłośnie. 
g. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie sprzedaży w trybie przetargu ustnego ograniczonego działki nr 55 położonej w obrębie 
Bystrze. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
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Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr XVII.116.2016 Rady Gminy Miłoradz z dnia 10 czerwca 2016 roku w sprawie sprzedaży w 
trybie przetargu ustnego ograniczonego działki nr 55 położonej w obrębie Bystrze w głosowaniu jawnym 
została przyjęta jednogłośnie. 
h. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie zasad oddawania w dzierżawę lub w najem nieruchomości gminnych. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr XVII.117.2016 Rady Gminy Miłoradz z dnia 10 czerwca 2016 roku w sprawie zasad oddawania 
w dzierżawę lub w najem nieruchomości gminnych w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
i. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 
Miłoradz za rok 2015. 
Następnie poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady o opinię w sprawie wykonania budżetu za 2015 
r. 
Komisja Społeczna – opinia pozytywna za przyjęciem sprawozdania,  
Komisja Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna za przyjęciem sprawozdania, 
Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna za przyjęciem sprawozdania, 
Komisja Finansowa – opinia pozytywna za przyjęciem sprawozdania. 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik odczytała Uchwałę Nr 028/g247/R/III/16 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 23 marca 2016 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu z 
wykonania budżetu Gminy Miłoradz za 2015 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i 
objaśnieniami. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr XVII.118.2016 Rady Gminy Miłoradz z dnia 10 czerwca 2016 roku w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdań finansowych oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Miłoradz za rok 2015 w 
głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
j. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2015. 
Radna Pani Sylwia Witek poinformowała, że Komisja Rewizyjna Rady Gminy Miłoradz pozytywnie 
zaopiniowała wykonanie budżetu za 2015 r. przez Wójta Gminy Miłoradz i złożyła wniosek o udzielenie 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu. Wniosek stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik odczytała Uchwałę Nr 048/g247/A/V/16 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 17 maja 2016 r. w sprawie opinii wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Miłoradz o udzieleniu absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu za 
2015 r. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr XVII.119.2016 Rady Gminy Miłoradz z dnia 10 czerwca 2016 roku w sprawie absolutorium z 
tytułu wykonania budżetu za rok 2015 w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
k. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miłoradz na lata 2016 – 2024. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr XVII.120.2016 Rady Gminy Miłoradz z dnia 10 czerwca 2016 roku w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miłoradz na lata 2016 – 2024 w głosowaniu jawnym została 
przyjęta jednogłośnie. 
l. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016 (zmiana IV). 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik omówiła projekt uchwały: 
ROLNICTWO I ŁOWIECTWO 
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W rozdziale 01042 – Wyłączenie z produkcji gruntów rolnych zwiększa się plan wydatków bieżących o kwotę 
10.502zł z przeznaczeniem na dokonanie opłaty rocznej z tytułu wyłączenia z produkcji gruntów rolnych. 
TRANPORT I ŁĄCZNOŚĆ 
W rozdziale 60016 – Drogi publiczne gminne zmniejsza się plan wydatków majątkowych o kwotę 1.480zł z 
Funduszu Sołeckiego wsi Gnojewo. 
GOSPODARKA MIESZKANIOWA 
W rozdziale 70004 – Różne jednostki obsługi gospodarki mieszkaniowej zwiększa się plan wydatków 
majątkowych o kwotę 6.200zł z przeznaczeniem na wykonanie remontu kominów w mieszkaniu 
komunalnym w Kończewicach. W rozdziale 70005 – Gospodarka gruntami i nieruchomościami zwiększa się 
plan wydatków bieżących o kwotę 6.868zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów związanych z gospodarką 
gruntami. 
ADMINISTRACJA PUBLICZNA 
W rozdziale 75075 – Promocja jednostek samorządu terytorialnego zwiększa się plan wydatków bieżących 
w o kwotę 117zł w ramach Funduszu Sołeckiego wsi Pogorzała Wieś. W rozdziale tym również zwiększa się 
plan dochodów bieżących o kwotę 12.000zł – środki otrzymane z Powiatu Malborskiego na dofinansowanie 
organizacji Dożynek Powiatowych w roku 2016, jednocześnie zwiększa się plan wydatków bieżących o w/w 
kwotę. 
BEZPIECZEŃSTWO PUBLICZNE I OCHRONA PRZECIWPOŻAROWA 
W rozdziale 75412 – Ochotnicze straże pożarne zwiększa się plan wydatków bieżących o kwotę 4.700zł z 
przeznaczeniem na zakup wyposażenia. 
DOCHODY OD OSÓB PRAWNYCH, OD OSÓB FIZYCZNYCH I OD INNYCH JEDNOSTEK NIEPOSIADAJĄCYH 
OSOBOWOŚCI PRAWNEJ ORAZ WYDATKI ZWIĄZANE Z ICH POBOREM 
W rozdziale 75618 – Wpływy z innych opłat stanowiących dochody jednostek samorządu terytorialnego na 
podstawie odrębnych ustaw zwiększa się plan dochodów bieżących o kwotę 4.700zł. 
OŚWIATA I WYCHOWANIE 
W rozdziale 80103 – w Oddziały przedszkole w szkołach podstawowych zwiększa się plan dochodów 
bieżących o kwotę 9.660zł. W rozdziale 80104 – w Przedszkolu zwiększa się plan dochodów bieżących o 
kwotę 12.540zł. W rozdziale 80110 – w Gimnazjum Publicznym w Miłoradzu zwiększa się plan dochodów 
bieżących o kwotę 1.290zł – środki otrzymane z Fundacji Polsko-Niemieckiej na pokrycie kosztów 
związanych z wymianą młodzieży, jednocześnie zwiększa się plan wydatków bieżących o w/w kwotę. W 
rozdziale 80149 – Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla 
dzieci w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych formach wychowania 
przedszkolnego zwiększa się plan dochodów bieżących o kwotę 1.370zł. 
POMOC SPOŁECZNA 
W rozdziale 85203 – Ośrodki wsparcia zwiększa się plan dochodów bieżących o kwotę 700zł – środki 
otrzymane jako darowizna na zakup materiałów do zajęć terapeutycznych, jednocześnie zwiększa się plan 
wydatków bieżących o w/w kwotę. W rozdziale 85214 – Zasiłki i pomoc w naturze oraz składki na 
ubezpieczenia emerytalne i rentowe zmniejsza się plan wydatków bieżących o kwotę 6.288zł. W rozdziale 
85219 – Ośrodki pomocy społecznej zmniejsza się plan wydatków bieżących o kwotę 1.730zł. 
POZOSTAŁE ZADANIA W ZAKRESIE POLITYKI SPOŁECZNEJ 
W rozdziale 85395 – w Pozostałej działalności zwiększa się plan dochodów bieżących o kwotę 14.930zł – 
środki na realizację projektu „Mobilny i aktywny kapitał ludzki w powiecie malborskim i sztumskim – 
aktywizacja społeczno-zawodowa, jednocześnie zwiększa się plan wydatków bieżących o kwotę 22.948zł 
na realizację tego zadania. 
GOSPODARKA KOMUNALNA I OCHRONA ŚRODOWISKA 
W rozdziale 90004 – Utrzymanie zieleni w miastach i gminach zwiększa się plan wydatków bieżących w 
ramach Funduszu Sołeckiego wsi Pogorzała Wieś o kwotę 1.000zł i w ramach Funduszu Sołeckiego wsi 
Gnojewo o kwotę 1.480zł. W rozdziale 90095 – w Pozostałej działalności zmniejsza się plan wydatków 
bieżących w ramach Funduszu Sołeckiego wsi Pogorzała Wieś o kwotę 1.000zł. 
KULTURA FIZYCZNA 
W rozdziale 92695 - w Pozostałej działalności zmniejsza się plan wydatków majątkowych w ramach 
Funduszy Sołeckich wsi Pogorzała Wieś o kwotę 117zł. 
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Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr XVII.121.2016 Rady Gminy Miłoradz z dnia 10 czerwca 2016 roku w sprawie zmian w budżecie 
gminy na rok 2016 (zmiana IV) w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
Ad. 9 
Wójt Gminy Pan Arkadiusz Skorek podziękował radnym za udzielenie absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu za rok 2015. 
W sprawie poprawy widoczności na skrzyżowaniu w Miłoradzu oraz wykoszenia pobocza na drodze 
powiatowej Pogorzała Wieś – Kraśniewo zostanie do Zarządu Dróg Powiatowych w Malborku skierowane 
stosowne pismo. 
W temacie uszkodzenia przystanku w Kłosowie stwierdził, że pracownicy Urzędu Gminy mają oszacować 
koszty naprawy. O kosztach i terminie naprawy Radna Pani Grażyna sadowska zostanie poinformowana. 
W sprawie uszkodzonej kamery stwierdził, że zostanie powiadomiona osoba, która zajmuje się konserwacją 
monitoringu. 
W temacie zakupu piasku na boisko do piłki siatkowej decyzję podejmie po analizie środków finansowych z 
Panią Skarbnik Gminy. 
Ad. 10 
Wójt Gminy Pan Arkadiusz Skorek poinformował, że po analizie budżetu konieczne byłoby zwołanie 
wspólnej komisji Rady Gminy Miłoradz, zaproponował spotkanie na 20 czerwca br. Tematem spotkania 
byłoby omówienie aktualnej sytuacji finansowej gminy w odniesieniu do zadań, które są do wykonania w 
poszczególnych sołectwach.  
Radny Pan Jarosław Mucha poprosił o informację, czy można podnieść stawki za dzierżawę gruntów 
gminnych. 
Kierownik Referatu Rozwoju Pani Anna Smolińska odpowiadając na pytanie, stwierdziła, że istnieje 
możliwość podniesienia stawki za dzierżawę gruntów. 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel poinformowała, że wspólna komisja Rady 
Gminy odbędzie się 27 czerwca br. 
Sołtys sołectwa Kończewice Pan Ryszard Bolek wyraził negatywną opinię w sprawie powołania kolejnej 
komisji Rady Gminy. Stwierdził, że każdy z radnych ma prawo uczestniczenia w pracach komisji, natomiast 
nie ma prawa głosu. 
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski stwierdził, że dyskusja nad 
celowością powołania komisji jest zbędna gdyż został zatwierdzony statut z zapisem, który zobowiązuje 
powołanie kolejnej komisji. 
Radna Pani Anna Celiowska - Nietrzebka poinformowała, że prace nad zmianą statutu miały umożliwić 
swobodny wybór radnym możliwość pracy w komisjach. Zapis w poprzednim statucie określał liczbę 
radnych w komisji od 3 do 5. Natomiast powołanie Komisji Ekologicznej i inne zmiany w statucie pojawiły 
się dodatkowo. 
Sołtys sołectwa Mątowy Małe Pan Stanisław Sadowski poprosił o sprawdzenie, czy za wykaszanie poboczy 
w sołectwie (odcinek 4km) firma obciąża finansowo zarządcę drogi fakturą za wykonaną usługę. Stwierdził, 
że operator kosiarki jeździł po sołectwie i nie okaszał poboczy.  
Radny Pan Andrzej Kasperkiewicz poprosił o informację czy musi być zwoływane zebranie wiejskie w 
sprawie przesunięcia środków finansowych w zadaniach z funduszu sołeckiego. 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel odpowiadając radnemu stwierdziła, że 
zgodnie z zapisami ustawy o funduszu sołeckim musi odbyć się zebranie wiejskie na którym podejmuje się 
decyzję o przesunięciu środków finansowych między poszczególnymi zadaniami. 
Ad. 11 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel podziękowała obecnym za udział w obradach 
i ogłosiła zakończenie obrad XVII Sesji Rady Gminy Miłoradz. 
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